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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 25. 03. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:  13.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     16.40 h  
 
   
Prítomní:            30 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnený: Ing. Štefan Škríp  
      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Lenka Pánisová – vedúca org. a personálneho oddelenia 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Olívia Mokrá – vedúca oddelenia daní 
                               Bc. Jana Králová – vedúca sociálneho oddelenia  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, s. r. o. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 



 2

zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 29 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Katarína 

Čičmancová a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Mgr. Katarína Bubnášová 
a Július Urík.  
 

Na základe návrhu Ing. Ján Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Ľubomír Vida – predseda,  
Ing. Jozef Polerecký – člen,  
MUDr. Jozef Loja, CSc. – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 70/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1) O t v o r e n i e  
2) Vyhodnotenie plnenia ,,Koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže v meste Prievidza 

za rok 2007“ 
3) Návrh Dohody o spolupráci medzi mestami Velenje – Slovinsko a Prievidza Slovensko 
4) Projektové zámery mesta Prievidza na programovacie obdobie 2007 – 2013 
5) Návrh I. úpravy rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2008 
6) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
7) Majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
8) R ô z n e 
9) D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v   
10) I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
11) Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 8 –  „   R ô z n e   “ 
1. Informácia HFK Prievidza o použití finančných prostriedkov v mesiaci január 2008 

a žiadosť o uvoľnenie ďalšej časti finančných prostriedkov 
2. Požiadavky na finančné krytie odstránenia havarijných stavov v ZŠ a školských 

zariadeniach mesta Prievidza 
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 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 71/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   
 
 

       - k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie plnenia ,,Koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže 

 v meste Prievidza za rok 2007““ 
  

Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedol, že gestorom zodpovedným za plnenie úloh 
vyplývajúcich zo schválenej Koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže v meste Prievidza 
do roku 2007 bola určená Komisia mládeže a voľnočasových aktivít MsZ. Uznesením 
mestského zastupiteľstva číslo 104/2004 zo dňa 27. apríla 2004 bola uložená úloha 
predsedovi komisie mládeže a voľnočasových aktivít jeden krát ročne predkladať Mestskému 
zastupiteľstvu v Prievidzi Vyhodnotenie plnenia Koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže 
do roku 2007. Súčasťou Vyhodnotenia plnenia Koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže 
v meste Prievidza do roku 2007, za rok 2007, je aj plnenie Akčného plánu úloh vo vzťahu 
k deťom a mládeži v meste Prievidza za rok 2007. Akčný plán úloh na rok 2007 bol 
schválený na rokovaní Mestského zastupiteľstva v Prievidzi dňa 27. 02. 2007 uznesením 
číslo 11/07. V rámci akčného plánu za začalo v roku 2007 niekoľko akcií, a však neboli 
dokončené. Z tohto dôvodu sa budú ešte dokončovať v roku 2008 nasledovné akcie:  - 
Majetkovoprávne vysporiadať pozemok v areály objektu Centra voľného času SPEKTRUM 
v Prievidzi, predovšetkým časť pod plánovanou výstavbou univerzálneho ihriska v zmysle 
schválenej Štúdie otvoreného športového areálu – Kopanice. 
- Rekonštrukcia Centra voľného času SPEKTRUM v Prievidzi a s tým, spojené vybudovanie 
ubytovania v tomto objekte. 
 Ďalej informoval o stanovisku Komisie mládeže a voľnočasových aktivít MsZ ku 
kontrolným zisteniam  hlavnej kontrolórky mesta Prievidza za rok 2007 v pôsobnosti komisie 
mládeže a k vyjadreniu poslankyne MsZ, ktoré zazneli na rokovaní MsZ v Prievidzi konaného 
dňa 26. 02. 2008 v rozprave k Správe  o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
a útvaru hlavnej kontrolórky za rok 2007. Útvar hlavnej kontrolórky mesta Prievidza 
vykonával v roku 2007 kontrolu subjektov, ktorým bol poskytnutý finančný príspevok 
z rozpočtu mesta Prievidza v rámci vyhláseného Programu ochrany a podpory detí 
a mládeže v meste Prievidza. Na základe vykonaných kontrol hlavná kontrolórka mesta 
Prievidza počas roku 2007 priebežne informovala Mestské zastupiteľstvo v Prievidzi 
o výsledkoch už ukončených kontrol v roku 2007.  Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti 
hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej kontrolórky za rok 2007 teda obsahovala súhrn kontrol, 
o ktorých už bolo MsZ Prievidza informované v roku 2007, teda nejednalo sa o nové 
kontroly, alebo o opakujúce sa kontrolné zistenia u týchto subjektov. Predseda komisie 
mládeže a voľnočasových aktivít MsZ a zároveň predseda správnej rady neziskovej 
organizácie Mládež, na základe výsledkov kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta 
Prievidza zvolal mimoriadne rokovanie správnej rady Mládež n. o., ktoré sa konalo aj za 
prítomnosti hlavnej kontrolórky mesta Prievidza. Na základe skutočností, že výsledkami 
kontrolnej činnosti v neziskovej organizácií Mládež boli zistené pochybenia aj ekonomického 
smeru, bola vykonaná personálna zmena na poste riaditeľa neziskovej organizácie. Pri 
kontrolnom zistení u Informačného centra mladých Prievidza sa nejednalo o nedostatky 
ekonomického smeru. Prvý nedostatok bol ten, že ICM Prievidza predložilo zúčtovanie 
poskytnutej dotácie s niekoľkodňovým oneskorením. Druhý nedostatok bol ten, že ICM 
Prievidza si zvolilo jeden zo spôsobov zúčtovania dotácie podľa VZN mesta Prievidza, 
pričom podľa zmluvy o poskytnutí dotácie jej bol uložený iba jeden spôsob. Toto ale nemalo 
žiadny vplyv na obsah a správnosť zúčtovania dotácie z rozpočtu mesta Prievidza. 
Výsledkom tohto bolo aj zistenie, že nie vždy zmluvy o poskytnutí dotácií korešpondovali so 
schváleným VZN mesta Prievidza, alebo vyhlásenými Programmi ochrany a podpory detí 
a mládeže. 
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 MsZ uznesením č. 72/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vyhodnotenie 
plnenia koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže v meste Prievidza za rok 2007. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
 

- k bodu 3 - 
,,Návrh Dohody o spolupráci medzi mestami  
Velenje – Slovinsko a Prievidza Slovensko“ 

 
 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, informoval o návrhu dohody 
o spolupráci medzi mestami Velenje – Slovinsko a Prievidza – Slovensko. Uviedol, že     
iniciátorom  vzniku prvotných kontaktov  medzi mestami Velenje a Prievidza bol v roku 2005  
mimoriadny a splnomocnený  veľvyslanec SR v Slovinsku J. E. Roman Paldan. Rok 2006 bol 
rokom komunálnych volieb v Slovinsku i na Slovensku.  Po dohode došlo k odkladu 
predpokladaných  návštev. V komunálnych voľbách boli do svojich  funkcií  opätovne zvolení 
dovtedajší štatutárni zástupcovia oboch miest. V dňoch  5. – 7. júna 2007  navštívila mesto 
Prievidza delegácia vedenia mesta Velenje  vedená jeho županom Srečkom  Mehom.  Recipročnú 
návštevu mesta Velenje  uskutočnil primátor  Prievidze  v dňoch  19. – 21.  septembra 2007. 
     Po vzájomných  konzultáciách a zhodnotení  bola z oboch strán prejavená vôľa  uzatvoriť 
písomnú dohodu o spolupráci  v časovom  horizonte  do polovice apríla 2008.  
 MsZ uznesením č. 73/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo dohodu o vzájomných 
vzťahoch medzi mestami Velenje a Prievidza.  
Hlasovanie: 30 poslancov za  
 

 
- k bodu 4 - 

,,Projektové zámery mesta Prievidza na programovacie obdobie 2007 – 2013“ 
 
 V rámci tohto bodu rokovania Ing. Igor Detko, vedúci oddelenia pre strategický rozvoj 
mesta, informoval o podaní projektov na získanie finančných prostriedkov z fondov EÚ. 
Uviedol, že ide o projekty: 
- ,,Poď načúvať prírode – ZŠ na Ul. S. Chalupku“ s výškou kofinancovania mesta Prievidza 
v objeme 25 tis. Sk;  
- ,,Stravovanie v súlade s normami EÚ v školskej jedálni pre ZŠ Mariánska ul. Prievidza“ 
s výškou kofinancovania mesta Prievidza v objeme 15 tis. Sk; 
- ,,Zelené centrum v MŠ Ul. D. Krmana“, pričom časť finančných nákladov bude znášať 
Rodičovské združenie pri MŠ Ul. D. Krmana v Prievidzi, s výškou kofinancovania zo strany 
mesta Prievidza vo výške 1 tis. Sk. 
 MsZ uznesením č. 74/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
,,Poď načúvať prírode – ZŠ na Ul. S. Chalupku“. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 75/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
,,Stravovanie v súlade s normami EÚ v školskej jedálni pre ZŠ Mariánska ul. Prievidza“. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 76/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
,,Zelené centrum v MŠ Ul. D. Krmana“. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  

 
  

- k bodu 5 - 
,,Návrh I. úpravy rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2008“ 

 
 Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS Prievidza, informoval o Návrhu I. úpravy rozpočtu 
KaSS Prievidza za rok 2008 a uviedol, že dôvodom na podanie požiadavky na navýšenie 
príspevku pre KaSS boli tieto dva hlavné dôvody: 



 5

- Prievidzské mestské dni sa nesú v znamení osláv 895. výročia prvej písomnej 
zmienky a 625. výročia udelenia mestských výsad mestu Prievidza a uskutočnia sa 
14. – 18. mája 2008. 

- Pôvodný predložený rozpočet KaSS bol znížený, a z toho dôvodu nezahŕňa výšku 
celkových nákladov na jubilejné mestské dni a keďže vznikla požiadavka zo strany 
mesta o zorganizovanie týchto výročí, je potrebné vzniknuté náklady pokryť 
navýšením príspevku. 

Navýšenie príspevku sa dotýka hlavne týchto položiek: 
Drobný hmotný majetok         40 tis. Sk 
- nákup 200 ks skladacích stoličiek potrebných na podujatia  v exteriéri 
Spotrebný materiál          85 tis. Sk 
- občerstvenie pre účinkujúcich počas celých mestských dní   
- občerstvenie – slávnostný večer k oslavám 895. výročia 
prvej písomnej zmienky a 625. výročia udelenia mestských 
výsad mestu Prievidza       
Ostatné služby          
- položka obsahuje honoráre pre účinkujúcich (detské predstavenia,  475 tis. Sk 
večerné predstavenia, predstavenie počas dňa, ulička remesiel, 
spoločenský večer) 
- technické zabezpečenie         230 tis. Sk 
Ostatné náklady           25 tis. Sk 
poplatky pre SOZA (Slovenský ochranný zväz autorský), ktoré 
súvisia s realizovanými podujatiami 
Požiadavka na navýšenie príspevku spolu predstavuje čiastku   855 tis. Sk. 
 Do rozpravy k tomuto bodu rokovania sa prihlásila Mgr. Eleonóra Porubcová, 
poslankyňa MsZ, a informovala sa či koncerty v rámci Mestských dní nebudú súčasťou 
,,Kultúrneho leta“. Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, konštatoval, že tieto koncerty nie sú 
zaradené do ,,Prievidzského kultúrneho leta“ nakoľko sa im prikladá samostatná dôležitosť 
podujatí, v rámci ktorých sú tieto koncerty pripravované. ,,Prievidzské kultúrne leto“ sa začne 
21. 06. 2008 v spolupráci s Hornonitrianskym múzeom, Hornonitrianskym osvetovým 
centrom a s inými oslovenými klubmi.   
 MsZ uznesením č. 77/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo I. úpravu rozpočtu 
KaSS Prievidza. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
    
 

- k bodu 6 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila 6 žiadostí o kúpu 
majetku, 1 žiadosť o výnimku z Pravidiel pre predaj nehn. z majetku mesta a 1 žiadosť 
o dlhodobý prenájom, a to: 
 

Žiadosť Ing. Jozefa Somolániho, bytom Bojnice, Hečkova ul. č. 27, o kúpu nehnuteľností 
v k. ú. Prievidza - objektu na Ul. M. Hodžu, súpisné č. I.750 (VS 9), pozemku pod objektom, 
parc. č. 1904 vo výmere 392 m2 a priľahlých pozemkov, parc. č. 1905/10 vo výmere 57 m2, 
parc. č. 1905/11 vo výmere 101 m2 a z parc. č. 1905/5 vo výmere približne 80 m2, z parc. č. 
1905/1 vo výmere približne 90 m2, pozemky spolu približne 720 m2, za účelom rekonštrukcie 
objektu a nadstavby druhého nadzemného podlažia – vytvorenie polyfunkčného objektu so 
zriadením vecného bremena na zachovanie VS a trafostanice. Žiadateľ priľahlé pozemky 
využije ako prístup k objektu so zriadením vecného bremena práva prechodu pre PTH, a. s. 
a SEZ. 

MsZ uznesením č. 78/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj nehnuteľností 
v  k. ú. Prievidza pre Ing. Jozefa Somolániho, Bojnice, za cenu stanovenú znaleckým 
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posudkom a priľahlé pozemky za cenu 3 120,- Sk/m2  s podmienkou zriadenia vecných 
bremien,  uzatvorenia nájomnej zmluvy na VS s PTH, a. s., na dobu určitú, 15 rokov, 
s možnosťou eventuálneho predĺženia trvania nájmu a zachovania súčasnej výšky nájmu 
21 823,- Sk/rok s tým, že po prepočítaní na € bude každoročne zvýšená o infláciu vyhlásenú 
štatistickým úradom. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 

Žiadosť  PaedDr. Romana Kučíka, bytom Banská Bystrica, Radvanská ul. č. 24, o kúpu 
časti pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2050/1,  vo výmere približne 7,5  m2, za účelom 
rozšírenia garáže pre osobné motorové vozidlo.   

MsZ uznesením č. 79/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 2050/1, vo výmere podľa skutočného zamerania 
geometrickým plánom (približne 7,5 m2) formou verejnej obchodnej súťaže. 
Hlasovanie: 30 poslancov za  
 
Žiadosť spoločnosti TEZAS, spol. s r.o., so sídlom  v Prievidzi, Garážová ul. č. 1, o kúpu 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, nachádzajúcich sa v areáli Verejnej zelene na Nábr. sv. 
Metoda, a to objektov, súpisné číslo I.125 s pozemkom pod objektmi, parc. č. 1187 vo 
výmere 2 953 m2 a pozemku parc. č. 1188 vo výmere 9 325 m2, ktoré má spoločnosť 
v nájme na základe Nájomnej zmluvy uzavretej s mestom Prievidza na dobu určitú, do 
31.12.2016 a využíva ich na plnenie povinností vyplývajúcich z komisionárskej zmluvy na 
úseku verejnej zelene. Zámerom spoločnosti je prevádzku  zrekonštruovať a zmodernizovať 
jej výrobu, čím by sa zefektívnilo jej hospodárenie. Zároveň garantuje zachovanie 
doterajšieho účelu využitia nehnuteľností. 

MsZ uznesením č. 80/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza pre spoločnosť TEZAS, spol. s r.o., za cenu, ktorá bude 
výsledkom aritmetického priemeru ceny znaleckých posudkov vypracovaných dvomi 
nezávislými znalcami. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 

 
Žiadosť Jána Kršku a manž., bytom Prievidza, Lesná ul. č. 31,  o kúpu časti  pozemku  v k. 
ú. Prievidza,  z  parc. 929/1,  vo výmere približne 160 m2, za účelom výstavby predajne 
vzorkových bytových doplnkov.  

MsZ uznesením č. 81/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza pre Jána Kršku a manž., s podmienkou zriadenia vecného 
bremena -  práva uloženia    inžinierskych sietí  na  predávanom pozemku   a  práva   
prístupu  za účelom   ich  údržby   a opravy   v prospech správcov  inžinierskych sietí za 
cenu 2 300,- Sk/m2. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť spoločnosti PS MOBIL, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Nábr. sv. Cyrila č. 21/2,  
o kúpu časti  pozemku v k. ú. Prievidza, z  parc. 929/1,  vo výmere približne 150 m2, za 
účelom výstavby polyfunkčného objektu, v ktorom budú predajné a kancelárske priestory  
spoločnosti, prípadne na prenájom a tiež na prevádzkovanie predajne so športovými 
potrebami, textilom a obuvou. 

MsZ uznesením č. 82/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre spoločnosť PS MOBIL, s. r. o. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti, 4 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Petra Tulika a manž., bytom Prievidza, Ul. V. Benedikta č. 17/1, o kúpu časti 
pozemku v  k. ú. Prievidza, z parc. č. 7066/1 vo výmere približne 117 m2, za účelom 
rozšírenia predzáhradky. 

MsZ uznesením č. 83/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Petra Tulika a manž., za účelom rozšírenia predzáhradky so 
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zriadením vecného bremena - práva uloženia inžinierskych sietí na predávanom pozemku a  
práva prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech správcov  inžinierskych sietí za 
cenu 172,- Sk/m2. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 

 
Žiadosť Karola Koleniča a Ivana Révesza – AUTOSERVIS, Prievidza, Ul. V. Clementisa č. 
63 o výnimku z Pravidiel pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým 
osobám a to možnosť splácať kúpnu cenu podľa pravidiel platných do 31. 12. 2007 (za 
predaj nehnuteľností schválených uzn. MsZ č. 340/07 zo dňa 30. 10. 2007 a úhradu kúpnej 
ceny formou splátkového kalendára na obdobie piatich rokov schválenú uzn. MsZ č. 14/08 
zo dňa 29. 01.  2008). 

MsZ uznesením č. 84/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku z Pravidiel 
pre predaj nehnuteľností z majetku mesta  fyzickým a právnickým osobám a to možnosť 
splácať kúpnu cenu  podľa Pravidiel pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým 
a právnickým osobám platných do 31. 12. 2007 pre  Karola Koleniča a Ivana Révésza – 
AUTOSERVIS, Prievidza.  
Hlasovanie: 30 poslancov za 

 
Žiadosť spoločnosti EUROKORAL - SK, s r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. K. Novackého č. 
1,  o bezplatný prenájom časti pozemku v k. ú. Prievidza z parc. č. 5345/1, vo výmere 31,5 
m2 počas životnosti stavby, za účelom umiestnenia terasy so schodiskom k OD ABC market, 
ktorá bude slúžiť občanom na vstup do obchodných priestorov.  

MsZ uznesením č. 85/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo dlhodobý nájom 
časti pozemku v k. ú. Prievidza pre spoločnosť EUROKORAL – SK, s r. o., za 1,- Sk/rok, so 
zriadením vecného bremena – práva strpieť umiestnenie stavby a práva prístupu k nej 
v prospech vlastníka budovy a tretích osôb.  
Hlasovanie: 29 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 9 - 
,,D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v“ 

  
 Do diskusie pre občanov sa zapojil p. Žatko, majiteľ garáže, ktorá bola postavená na 
pozemku, na ktorom je plánovaná výstavby priemyselného parku a informoval sa, kedy a kde 
sa budú stavať sľúbené náhradné garáže. Ing. arch. Milan Chmura, konateľ spoločnosti 
Prievidza Invest, s. r. o., uviedol, že nákup a predaj pozemkov pod priemyselný park spadajú 
do kompetencie   SSC, a. s., a že mesto Prievidza vytvorí podmienky na výstavbu nových 
garáží. To, či garáže dá postaviť mesto Prievidza alebo si ich budú stavať záujemcovia 
o nové garáže, všetko bude závisieť od zmluvných vzťahov (individuálne vzťahy od garáže 
ku garáži). 
 Peter Blaškovič, člen Mladého parlamentu, informoval o pripravovaných akciách 
Mladého parlamentu v najbližšom čase. Následne dodal, že v januári a februári 2008 
rozposielali pozývacie listy pre združené partnerské mestá a 01. 06. 2008 sa uskutoční 
stretnutie.  
 P. Priesel, obyvateľ DD v Prievidzi, odovzdal pozdrav od obyvateľov DD v Prievidzi. 
Následne dodal, že ani na jednom stretnutí DD sa nezúčastňujú poslanci MsZ, ktorí by im 
moholi podať bližšie informácie o tom, čo sa v meste deje a čo bolo schválené na MsZ. Ďalej 
sa zaujímal, či sa pred zvyšovaním poplatkov za poskytované sociálne služby v DD 
Prievidza bol niekto informovať, či občania DD vôbec budú schopný platiť tieto poplatky zo 
svojich dôchodkov, a nikoho nezaujíma, čo nastane keď sa zmení mena na Euro. Tiež sa 
sťažoval, na 100% zvýšenie cestovného v MHD Prievidza. Tiež odporučil, že by bolo dobré 
založiť nejaké združenie dôchodcov, ktorí by komunikovali so zástupcami mesta a o všetkom 
by informovali ostatných dôchodcov. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že čo sa týka 
prechodu na euro, to nie je otázka pre mesto, ale pre Vládu SR.  Čo sa týka poplatkov za 
poskytované sociálne služby v DD, mesto Prievidza prispieva finančnými prostriedkami 
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z rozpočtu mesta DD Prievidza. Zvýšenie poplatku MHD bolo zvýšené o najnižšie možné 
zvýšenie a bolo to tiež podmienené zákonníkom práce – zvýšenie výdavkov na 
zabezpečenie chodu liniek MHD, z dôvodu nutnosti prijatia nových vodičov. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, ďalej uviedol, že nie je nutné zakladať nové dôchodcovské združenie, 
nakoľko existuje Rada starších a tiež sú založené kluby dôchodcov. V prípade, že bude 
takéto združenie založené je on sám, aj vedenie mesta Prievidza naklonené jeho vzniku 
a tiež bude rád prijímať členov a prerokovávať ich návrhy a odporúčania. Ing. Bodnár, 
primátor mesta, sa ešte raz vrátil k poplatkom v DD, a konštatoval, že v rámci stránkového 
dňa primátora sa u neho zastavili dvaja obyvatelia DD a upozornili, že môže nastať situácia, 
kedy obyvatelia DD nebudú mať dostatok prostriedkov na zaplatenie týchto poplatkov, a však 
k dnešnému dňu DD neeviduje žiadneho takéhoto obyvateľa. Táto požiadavka sa bude riešiť 
v čase, keď táto situácia nastane.   
 Ďalej sa do rozpravy zapojila Mgr. Iveta Vránová, zástupkyňa súkromných škôl 
v meste Prievidza, a uviedla, že vzhľadom k tomu, že rozpočet mesta Prievidza na rok 2008 
bol schválený 04. 12. 2007, teda nemohol absorbovať zmeny vyplývajúce z ustanovení NV č. 
1075 prijaté 12. 12. 2007 a platné od 01. 01. 2008. Došlo k zmenám systému poskytovania 
finančných prostriedkov na činnosť súkromných škôl. V minulosti boli finančné prostriedky 
uvoľňované prostredníctvom krajských školských úradov, ale tieto kompetencie prešli na 
samosprávy a tým došlo aj k skráteniu poskytovaných finančných prostriedkov.   Z tohto 
dôvodu zástupcovia súkromných škôl žiadajú poslanecký zbor a vedenie mesta o to, aby 
rozhodli o nulovej korekcii a poskytli zriaďovateľom cirkevných a súkromných škôl 
a školských zariadení úplný objem finančných prostriedkov z MF SR. Ing. Milan Rybanský, 
vedúci odboru školstva, konštatoval, že rozpočet mesta na rok 2008 nebol schválený 
v takom objeme, ako by bolo potrebné. V rámci návrhu I. úpravy rozpočtu mesta Prievidza 
boli nárokované finančné prostriedky, ktoré čiastočne vykryjú financovanie súkromných škôl 
v meste Prievidza, ale i tak bude ešte chýbať 5% na úplné pokrytie potrieb týchto škôl. Ing. 
Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že sa uskutočnilo rokovanie so ZMOS, z ktorého 
vyplynul dopyt po riešení financovania súkromných škôl na MF SR. MF SR odpovedalo, že 
finančné prostriedky samosprávy získavajú prostredníctvom podielových daní, ale nikto sa 
presne nevyjadril, odkiaľ presne ich máme uvoľniť. V súčasnosti je ťažké povedať, kedy 
presne mesto dofinancuje požiadavky súkromných škôl, nevie sa dopredu povedať ako sa 
budú vyvíjať podielové dane, ale mesto Prievidza sa bude smažiť, aby žiadna zo 
súkromných škôl nezanikla z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. 
 Do diskusie pre občanov sa tiež prihlásil p. Uhliar a informoval sa na vybudovanie 
parkovacích miest pred MŠ na Ul. D. Krmana, nakoľko bola podaná požiadavka na riešenie 
tejto situácie. Tiež sa zaujímal o riešenie úhrad na údržbu zabezpečovacieho zariadenia na 
MŠ na Ul. D. Krmana, ktoré bolo poskytnuté formou sponzorského daru a prostriedky na 
jeho údržbu boli hradené z rozpočtu mesta. Toho roku to však mesto zamietlo. Ďalej 
požiadal o riešenie dopravnej situácie na križovatke Ul. M. R. Štefánika a Ul. B. Björnsona, 
nakoľko tam každodenne dochádza k dopravnej kolízií. Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru 
školstva, uviedol, že zabezpečovacie zariadenie bolo nainštalované v čase, kedy MŠ neboli 
vlastníctvom mesta a bolo financované rodičmi. Školská rada sa uzniesla, že prevádzkové 
náklady na zabezpečovacie zariadenie si budú zabezpečovať sami. Mesto zvýšilo počet 
obhliadok príslušníkmi MsP, čím sa zabezpečilo stráženie a ochrana týchto objektov. 
V budúcnosti sa plánuje celoplošné zabezpečenie škôl a školských zariadení v pôsobnosti 
mesta Prievidza. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že 
vybudovanie parkoviska pri spomínanej MŠ je v riešení. K dopravnej situácií na križovatke 
ciest Ul. M. R. Štefánika a Ul. B. Björnsona sa vyjadril Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ 
a predseda Dopravnej komisie MsZ. Uviedol, že dopravná komisia je informovaná o situácii, 
sú tiež zdokumentované mnohé dopravné nehody z tejto križovatky a bude predložené jej 
dopravné riešenie. 
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- k bodu 7 - 
,,Majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností“ 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila žiadosti o majetkové vyporiadanie 
nehnuteľností, a to: 
 
Žiadosť Ing. Tomáša Micháleka, Francisciho č. 727/15, Prievidza a Ing. Aleša Lackoviča, 
Urbárska 947/16, Prievidza, o zriadenie vecného bremena s právom uloženia inžinierskych 
sieti a s právom prechodu a príjazdu k pozemkom v k. ú. Hradec, parc. č. 622/16 a parc. č. 
622/19 a žiadosť o povolenie vybudovať na vlastné náklady cestu a to všetko na pozemkoch 
vo vlastníctve mesta Prievidza, v k. ú. Hradec, parc. č. 622/14, 622/24 a 623/8 s tým, že 
cesta bude prevedená bezplatne do vlastníctva mesta Prievidza, ktoré bude zabezpečovať 
zimnú údržbu a údržbu zvršku komunikácie. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 86/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť Ľudvika Kopála, M. Rázusa č. 40/2, Prievidza, o zriadenie vecného bremena 
s právom uloženia inžinierskych sieti – elektrickej a vodovodnej prípojky na pozemku vo 
vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. Prievidza, parc. č. 1209/11 v prospech vlastníka 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 1208/14,  parc. č. 1208/55, parc. č. 1208/54 a parc. č. 
1208/59 

MsZ uznesením č. 87/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť Aleny Bobokovej, Hurbana č. 5/13, Prievidza, o zriadenie vecného bremena 
s právom uloženia inžinierskych sieti – elektrickej, vodovodnej a kanalizačnej prípojky na 
pozemkoch vo vlastníctve mesta Prievidza, v k. ú. Prievidza, parc. č. 4993/1, parc. č. 4875/1 
a parc. č. 4990/1 v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom v prospech vlastníka 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 4993/31 a zriadenie vecného bremena s právom 
prechodu a prejazdu cez parc. č. 4993/1 v prospech vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, 
parc. č. 4993/31 a v prospech tretích osôb.  
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 88/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
Žiadosť spoločnosti SCP, s. r. o., Bratislava, o zriadenie vecného bremena s právom 
uloženia inžinierskych sieti – dažďovej kanalizácie na pozemku vo vlastníctve mesta 
Prievidza v k. ú. Prievidza, parc. č. 3978/23 v rozsahu podľa zamerania geometrickým 
plánom v prospech spoločnosti SCP, s. r. o., Bratislava. 

MsZ uznesením č. 89/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena.  
Hlasovanie: 30 poslancov za 

 
Žiadosť  Róberta Blaschka, Banícka č. 13/2, Prievidza, o majetkovoprávne vyporiadanie časti 
nehnuteľnosti,  pôvodne v k. ú.  Necpaly nad Nitrou, parc. č. 763/1, ktorá je vo výmere 903 
m2  na základe neplatnej kúpnej zmluvy vo vlastníctve mesta Prievidza, a to vyporiadanie 
formou pridelenia náhradných pozemkov v k. ú. Prievidza, časť parc. č. 4990/1  a časť  parc. 
č. 5075 vo výmere  podľa zamerania GP, najviac vo výmere 903 m2. 

MsZ uznesením č. 90/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec proti  

 
Návrh výboru volebného obvodu č. 4, na majetkovoprávne  vyporiadanie nehnuteľností         
v k. ú. Prievidza v parku Prepadliská pod chodníkmi a vyporiadanie priľahlých častí za 
účelom vybudovania verejného osvetlenia.  
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MsZ uznesením č. 91/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkoprávne 
vyporiadanie nehnuteľností v  k. ú. Prievidza, za účelom vybudovania verejného osvetlenia, 
s tým, že v prípade majetkovoprávneho vyporiadania kúpou, sa pozemky vykúpia za cenu 
250,- Sk/m2. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Viery Surovej a Jozefa Černaya z Prievidze, o majetkovoprávne vyporiadanie časti 
nehnuteľností  v k. ú. Prievidza - lokalita Prepadliská, parc. č. 2857/72, parc. č. 3029/103, 
parc. č. 3029/105, parc. č. 3029/104 a parc. č. 3029/106, parc. č. 3029/107, parc. č. 
3029/109, parc. č. 5400/25, parc. č. 5400/26, parc. č. 5400/27, parc. č. 5411/3 a parc. č. 
5412/3 vo výmere podľa zamerania geometrickým plánom,  ktoré sú v ich podielovom  
spoluvlastníctve, a ktoré sú v územnom pláne mesta určené na verejnú zeleň, a to 
vyporiadanie formou zámeny za časť pozemku vo vlastníctve mesta Prievidza, parc. č. 
5400/1 v tej istej lokalite podľa zamerania geometrickým plánom.  

MsZ uznesením č. 92/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie časti nehnuteľností  v k. ú. Prievidza, ktoré sú v  podielovom  spoluvlastníctve 
Viery Surovej a Jozefa Černaya, a to vyporiadanie formou zámeny za časť pozemku vo 
vlastníctve mesta Prievidza, parc. č. 5400/1 v rovnakej výmere, podľa zamerania 
geometrickým plánom s tým, že na časť chodníkov s verejným osvetlením bude zriadené 
vecné bremeno.  
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti UNIMAT, s. r. o., Prievidza, o zámenu časti nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza, vo vlastníctve spoločnosti UNIMAT, s. r. o., parc. č. 5156/11 a parc. č. 6958/3 za 
časť nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, vo vlastníctve mesta Prievidza, parc. č. 5075 vo výmere 
podľa zamerania geometrickým plánom za účelom vyriešenia vjazdu k obchodným 
prevádzkam Hypernova a Baumax.   

MsZ uznesením č. 93/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zámenu časti 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza  vo vlastníctve spoločnosti UNIMAT, s. r. o., za časť 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza vo vlastníctve mesta Prievidza parc. č. 5075 vo výmere podľa 
zamerania geometrickým plánom, pričom rozdiel vo výmerách zamieňaných pozemkov bude 
odkúpený za cenu 300,- Sk/m2.  
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
Žiadosť Anny Géczyovej a spol., Prievidza, o majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľnosti 
v k. ú. Prievidza, parc. č. 6335 a parc. č. 6336 vo výmere spolu 718 m2  v lokalite Necpaly 
zámenou za nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza v inej lokalite vyhradenej na zástavbu rodinnými 
domami z dôvodu, že na pozemku parc. č. 6335 a parc. č. 6336 sa podľa územného plánu 
počíta s výstavbou bytových domov, alebo zmeniť v lokalite Necpaly územný plán mesta.   

MsZ uznesením č. 94/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, nakoľko tento pozemok určený na výstavbu 
bytových domov v rámci Informačného memoranda na výstavbu bytov v meste Prievidza. 
Hlasovanie: 2 poslanci za. 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 

 
Žiadosť Viliama Gregora, Poľná č. 34, Prievidza, o predaj časti  nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza, pôvodné parc. č. 654 vo výmere približne  420 m2, ktorá patrila pôvodne jeho 
rodičom a bola vykúpená Čsl. štátom pre výstavbu Staré Necpaly II. stavba Prievidza.  

MsZ uznesením č. 95/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj časti  
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, z dôvodu, že uvedený pozemok je určený na výstavbu 
bytových domov na základe informačného memoranda. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 28 poslancov proti 

 
Žiadosť Jozefa Antonyho s manž., Poľná č. 36, Prievidza, o predaj časti  nehnuteľností      
v k. ú. Prievidza, pôvodné parc. č. 654 vo výmere približne 120 m2 a parc. č. 655 vo výmere 
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približne 228 m2, ktoré patrili pôvodne jeho rodičom a boli vykúpená Čsl. štátom pre výstavbu 
Staré Necpaly II. stavba Prievidza. 

MsZ uznesením č. 96/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj časti 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, nakoľko ide o obdobné vyporiadanie ako s Viliamom 
Gregorom. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal   
 
 

- k bodu 8 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Informácia HFK Prievidza o použití finančných prostriedkov 

 v mesiaci január 2008 a žiadosť o uvoľnenie ďalšej časti finančných prostriedkov 
Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, prítomných informoval 

o použití finančných prostriedkov v mesiaci január 2008 na činnosť HFK a následne predložil 
ich novú žiadosť o uvoľnenie ďalšej čiastky schválených finančných prostriedkov na mesiace 
február a marec 2008 vo výške 600 tis. Sk.  
 MsZ uznesením č. 97/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti finančného príspevku na mesiac február 2008 vo výške 600 tis. Sk. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 4poslanci sa zdržali 
 

Bod č. 2 - Požiadavky na finančné krytie odstránenia havarijných stavov  
v ZŠ a školských zariadeniach mesta Prievidza 

 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o havarijných a akútnych 
stavoch v objektoch škôl a školských zariadení v zriaďovacej pôsobnosti mesta Prievidza a 
predložil požiadavku na zaradenie finančných prostriedkov vo výške17 111 tis. Sk a 5 100 
tis. Sk do úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008 na odstránenie havarijných 
a akútnych stavov.  

MsZ uznesením č. 98/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zaradenie 
finančných prostriedkov vo výške17 111 tis. Sk a 5 100 tis. Sk do úpravy rozpočtu mesta 
Prievidza na rok 2008. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
  
  

- k bodu 10 - 
,,I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v“ 

 
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa zaujímala o pozvánku na MsZ 
a chcela vedieť, prečo v pozvánke nebola uvedená presná hodina k bodu ,,Diskusia pre 
občanov“. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že je ťažké určiť presnú hodinu, nakoľko 
sa nedá predpokladať v akom časovom rozpätí sa prerokujú ostatné body rokovania. 
 
 MUDr. Gabriel Šimko, poslanec MsZ, upozornil na riešenie opráv fasády ZUŠ L. 
Stančeka, nakoľko dochádza k opadávaniu obkladu. Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru 
školstva, informoval, že tento problém sa bude riešiť postupne. Je tu určitá postupnosť 
a najprv sa riešia najhoršie problémy. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby bol 
o tomto stave informovaný stavebný úrad a tiež MsP. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci 
odboru výstavby a RR, konštatoval, že o tejto situácii na odbore výstavby vedia, ale tiež 
podotkol, že zatiaľ išlo len o obklad, ktorý padal do trávy a priamo neohrozoval žiakov ZUŠ 
a ani iných návštevníkov. Následne odporučil, aby bol tento obklad aspoň odstránený, s tým 
že sa to nebude opravovať. Upozornil tiež, že riaditeľka ZUŠ musí podať požiadavku. 
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Peter Valach, poslanec MsZ, informoval o obhliadke areálu futbalového štadiónu 
a konštatoval, že je všetko v poriadku a je vidno, že poskytované finančné prostriedky sú 
správne využívané.        

- k bodu 11 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 

 
 

 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
................................................                                .............................................      
    Mgr. Katarína Bubnášová                         Július Urík 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 01. 04. 2008 
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